
2020.06.18 – referat af skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Vest  
Kl. 17.30-20.00 på skype 

Fraværende: Lars Chr., Brian, Carsten V, Lasse B, Anton, Mads 

 

1. Godkendelse af dagsordenen  
Dagsordenen godkendt med den tilføjelse, at punkt 4 udskydes til førstkommende fysiske møde. 

2. Status på corona situationen  
Evaluering og retningslinjer efter sommerferien 

Timetallet er øget med 10 timer samlet for skoleårets to sidste uger. Dette har samtidig medført, at 

der er skruet ned for fjernundervisningen. Forældrevalgte spurgte ind til beslutningen, og det blev 

forklaret, at der har været en dialog mellem udvalg og skolechef, og at lederne så sig i stand til at 

løse opgaven. 

Det har givet visse udfordringer ift. tilpasning til busforbindelser. Derfor har det ikke været muligt 

at lægge de 10 timer jævnt henover ugen.  

Det blev luftet, om man fremover kunne undersøge løsningsmuligheder, hvor man ikke i så høj grad 

var begrænset af busselskaber og NT’s gældende køreplan.  

Der var forældrevalgte, der stillede spørgsmålstegn ved effekten af at forhøje timetallet så tæt på 

ferien over for de udfordringer, der må have været med endnu en gang at skulle lave ændringer på 

skolen. 

Jette orienterede om den aktuelle covid19-situation, hvor flere klasser er hjemsendt med deres 

lærere, som i stedet forestår fjernundervisning. Ledelsen har modtaget megen positiv respons på 

håndteringen af situationen. 

Der planlægges efter, at eleverne kan vende tilbage til fuldt skema ved skoleårets start. Det er dog 

stadig uafklaret, hvilke retningslinjer der evt. skal følges. En given udmelding herpå kan betyde, at 

der må justeres i planlægningen. 

3. Skoleårets planlægning 
Skemaer til godkendelse, bilag fremsendes senest 17/6.  

Der var ingen kommentarer til de rundsendte skemaer. Man opfordres til at tage kontakt til 

afdelingslederne, hvis der skulle opstå spørgsmål hertil.  

Diverse klassedannelser er gået fint. Dog har der i et enkelt tilfælde været visse udfordringer. Der 

arbejdes pt. på en god løsning. 

 

4. Arbejdet i skolebestyrelsen 
Status midt i valgperioden 

Punktet udsat. 



5. Årsberetning 
Formanden modtog input til beretningen, som vil blive rundsendt sammen med referatet. 

6. Nyt fra elevrådet 
Ingen elever deltog i mødet. 

7. Orientering ved Jette/Maria 
 Et enigt ansættelsesudvalg har såvel på Bangsbostrand som på Gærum Skoleafdeling ansat 

to dygtige afdelingsledere, som allerede har været ude og hilse på medarbejderne. 

 Bestyrelsen vil blive inviteret til møde med udvalget i aug/sep. 

 En datoplan for bestyrelsesmøderne i kommende skoleår forelægges på næste møde. 

8. Eventuelt  
Referaterne bliver lagt ud på distriktets hjemmeside. På opfordring bliver de fremover også 

rundsendt. 


